
Van: Gerrit Venis [mailto:gerrit.venis@kpnmail.nl]  

Verzonden: dinsdag 29 oktober 2019 10:35 

Aan: griffie <griffie@sliedrecht.nl> 

Onderwerp: Mondelinge vraag Watertorenterrein  

 

In de laatstgehouden oordeelsvormende vergadering deelde wethouder Van der Plas aan de raad mede 

dat het niet is gelukt het plangebied van het Watertorenterrein voor te dragen voor het experiment van 

het bestemmingsplan met verbrede reikwijdte voor de sluitingsdatum van 1 oktober 2019. Volgens de 

wethouder maakt dit niet zoveel uit omdat toch pas na 1 november hierover bij het Ministerie 

beslissingen worden genomen.  

Omdat dus nog geen duidelijkheid bestaat of dat het Watertorenterrein als experiment wordt 

toegelaten, wil in onze fractie graag weten: 

1.           Als het experiment niet wordt toegelaten geldt dan de gewone procedure, waarin dan de 

gemeente weer aan zet is al het gaat om bestemmingsplanprocedures etc.?  

2.           Is het tegen de achtergrond van het nog niet bekend zijn of het Watertorenterrein daadwerkelijk 

zal worden toegelaten als experiment van het bestemmingsplan met verbrede reikwijdte niet 

verstandig om de beslissing over de kaders uit te stellen tot die duidelijkheid wel is verkregen? 

Zodat niet alle mensen die zich voor een goed Watertorenplein inzetten blij worden gemaakt 

met een dode mus? 

 

Gerrit Venis 

 
Fractievoorzitter PRO Sliedrecht 

06 46 43 82 57 

 


